
Kijk voor meer informatie op

Hoe meer N,
hoe mooier de
Haagse regio

1. Wie zijn wij?
De kandidaten van het N in de Haagse regio en Zoetermeer
zetten zich in voor een provincie waar u zich prettig voelt. We
kiezen voor dingen die echt belangrijk zijn, zoals de
bereikbaarheid, onze economie en de kwaliteit van ons
landschap. Daarbij past in deze tijd natuurlijk geen
belastingverhoging.

2. Wat hebben we bereikt?
Tussen Delft en Zoetermeer is de nieuwe provinciale weg N470
aangelegd. Een belangrijke verbinding waar lang op is
gewacht. Ook zijn er nieuwe fietspaden aangelegd, zodat het
net van fietsroutes steeds beter wordt. We hebben ook veel
aandacht besteed aan de historische landgoederen in onze
streek. Deze zijn nu goed beschermd.

3. Wat gaan we doen?
De bereikbaarheid blijft belangrijk: goede wegen en
betrouwbaar openbaar vervoer. Aandacht voor
ontspanningsmogelijkheden in Zoetermeer (Leisure-stad) blijft
nodig. Er moet werk zijn dicht in de buurt. Daarom veel
aandacht voor de verbetering van de bedrijventerreinen, zoals
de Plaspoelpolder in Rijswijk.
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Marischa Kip
lijst 1, plaats 4

Veilige en schone
steden

Mijn naam is Marischa Kip,
advocaat in Den Haag en sinds 3
jaar lid van Provinciale Staten.
Het CDA staat voor een levendige
stad, waar het veilig en schoon is.
Wij kiezen voor het opknappen
van verouderde wijken.
Mogelijkheden om leegstaande
gebouwen een andere functie te
geven worden benut. In de stad
wordt gevarieerd gebouwd en
deze nieuwbouw moet passen in
de omgeving en met behoud van
groen. Geen grootschalige
nieuwbouwwijken.

Slim omgaan met
schaarse ruimte

Het CDA staat voor slim omgaan
met de beperkte ruimte. Wij kiezen
voor moderniseren van bestaande
bedrijventerreinen, waarbij de
grond efficiënter wordt benut.
Het CDA staat voor bedrijvigheid
en een goede werkgelegenheid.
Wij kiezen voor verbeteren van de
aansluiting van het onderwijs op
de arbeidsmarkt, stimuleren van
ondernemerschap en verminderen
van de administratieve lasten en
snellere procedures.

Hoe meer N,
hoe minder files

Onze vijf
uitgangspunten

1. Sterke steden en dorpen -
We maken ons druk om veilige
buurten en voldoende
voorzieningen, zoals winkels en
scholen.
2. Verbinding - Stad en land
kunnen niet zonder elkaar. De
stedeling fietst graag in het
groene landschap van Zuid-
Holland en koopt
streekproducten. Anderen maken
gebruik van voorzieningen in de
stad.
3. Kwaliteit, schoon en duurzaam
Mooie bedrijventerreinen en geen

rommelig landschap. Dit alles
moet duurzaam zijn, zodat ook
onze kinderen daarvan kunnen
genieten.
4. Ondernemen in Zuid-Holland
Voor onze welvaart is het
belangrijk, dat ondernemers in
Zuid-Holland sterke clusters van
bedrijven vinden in Rijswijk en
Zoetermeer.
5. Bewegen / mobiliteit
In een volle provincie is ook veel
mobiliteit. Daarvoor zijn goede
wegen, fietspaden en het station
Bleiswijk-Zoetermeer nodig.

Ton van der Stoep
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Kennis en ervaring

Mijn naam is Ton van der Stoep,
sinds vier jaar lid van Provinciale
Staten.  Daarvoor was ik
wethouder in Pijnacker–Nootdorp.

In de afgelopen jaren heb ik mij
ingezet voor het behoud van de
natuur en de groene agrarische
grond. Ook heb ik gewerkt aan
een goede ruimtelijke ordening en
aan een goed leefmilieu voor
iedereen in onze provincie.

Goed leefklimaat

Dat betekent voor onze regio dat
er veel aandacht moet zijn voor
het verkeer, zowel op de weg als
in het openbaar vervoer. Snelle
verbindingen, goede stations op
de juiste plaatsen (Bleizo),
voldoende spoorcapaciteit en
spitsstroken.

Een goede relatie tussen stad en
platteland is belangrijk voor
allerlei recreatiemogelijkheden. Er
moet ruimte zijn voor de natuur in
de groene ruimte, maar ook voor
sportieve activiteiten.


